
Nieuwsbrief GroenLinks  
         Beste leden en belangstellenden,   

Graag praten we je weer even bij over wat er allemaal in onze fractie speelt. Wil 
jij meepraten of meedenken? Je bent van harte welkom tijdens de 
fractievergaderingen op dinsdagavond. Of kom een keer luisteren tijdens een 
politiek forum.   

 

 

Handen af van SKB  

Het zal je niet ontgaan zijn: we werden overdonderd door de mededeling vanuit het 
SKB dat er twee afdelingen opgeheven zouden worden. Dit leidde tot grote 
verontwaardiging en directe actie vanuit de gemeenteraad. Ook wij hebben de 
raadsbrede petitie ondertekend Handen Af van het SKB. Het laatste woord is hier nog 
niet over gezegd. We blijven knokken voor een volwaardige ziekenhuisvoorziening. 

 

 

Terra Temporalis  

De bespreking van het Ruimtelijk Kader voor Terra Temporalis leidde tot een stevige 
discussie in onze fractie. Het plan om bij de Steengroeve een bezoekerscentrum te 
creëren kwam ten tijde van de stikstofstop. Dat leidde ook bij ons tot bedenkingen of 
je een dergelijke ontwikkeling -hoe sympathiek ook- in een Natura2000 gebied nog 
moet willen. Het plan staat wel genoemd in het coalitieakkoord waar we ons aan 
verbonden hebben. Maar sindsdien is de wereld wel veranderd door de stikstofcrisis. 
We hebben onze zorgen geuit maar zijn wel akkoord gegaan met het Ruimtelijk 
Kader. Daarbij gaven we aan dat we de uitwerking van het plan kritisch volgen. 

 

  

Dennenoord  

Toen we nog oppositiepartij waren, hebben we alles op alles gezet om Dennenoord 
in zijn geheel te laten saneren. Dat werd ook het beleid van de nieuwe coalitie, opdat 
we daar mooie nieuwe ontwikkelingen zouden krijgen. Helaas zijn de 
onderhandelingen over de financiën zeer negatief uitgevallen. Op dit dossier dus 
helaas geen winst behaald. Het grootste deel wordt wel gesaneerd, maar er blijft één 
sloper. 

 

   

Opening Centrum voor Duurzaamheid   

De opening hiervan in ons raadhuis kunnen we wel een succes noemen. Je kunt nu 
én op internet terecht, maar ook gewoon binnenlopen en een energieadvies vragen. 
Want er is nog veel te doen door ons allemaal! Tineke Zomer kon helaas vanwege 
persoonlijke omstandigheden de opening niet verrichten. De honneurs werden 
waargenomen door wethouder Elvira Schepers die Tineke wel alle credits gaf. 



Avond over Wonen  

Voor alle leden en belangstellenden hebben we een informatieavond gehouden rond 
het thema Wonen. De opkomst was klein maar de discussie en het gesprek goed. 
De woningmarkt in Winterswijk werd goed toegelicht door de uitgenodigde 
makelaars. Dirk Willink vertelde over hoe het gaat als je een anders dan anders 
initiatief voor jongeren van de grond wilt tillen. Jeroen Schreurs heeft het Old Skool 
project voor jongerenhuisvesting gestart in de oude HBS, dat nadert z’n voltooiing. 
Volgend jaar gaan we meerdere avonden organiseren met voor GroenLinks 
belangrijke thema’s.  

  
 

 

Kort nieuws:   

Nieuw steunfractielid: Maarten Reuvekamp is onze steunfractie komen versterken. Hij zit ook in het 
bestuur van de afdeling Oost-Achterhoek en houdt onze website bij. Meer nieuwe leden graag!  

Amendement Visie Buitengebied: Duidelijk is dat de grenzen van de groei zijn bereikt. We willen 
graag dat WCL de opdracht krijgt om de belangen van agrariërs en natuur te verenigen in een soort 
proeftuin. Daartoe dienen we een motie in bij de visie op het Buitengebied.   

Regionale Energiestrategieën: Kijk ook eens op de website voor de De regionale 
energiestrategieën: de komende jaren gaat het landschap hierdoor ingrijpend veranderen.   

 

 

Tot slot: Delen van deze Nieuwsbrief  

Ken je andere mensen, vrienden, bekenden die ook belangstelling hebben voor het gedachtegoed 
van GroenLinks stuur dan deze Nieuwsbrief gerust door. Neem ook een kijkje op onze Facebook, 
website en Twitter en deel actief deze sociale media. Zo werken we samen aan het versterken van 
GroenLinks.   

  

 

 

We wensen je fijne feestdagen en een 
duurzaam, sociaal 2020  

 

 

 


